
 

 

Svar fra Eidsvoll MDG 
 
 

Overordnet arealforvaltning og lokalmiljø 
  

1. Eidsvoll MDG har sammen med andre partier i posisjonen tilbakeført rundt 1500 mål fra 
areal til boligbygging o.a. til LNF i siste rullering av kommunens arealplan. 
 
E-MDG tok initiativ til, og har fått gjennomført at Eidsvoll kommune skal ha en 
naturmangfoldsplan. Vi har sendt inn høringsinnspill på den og kommer til å følge den opp 
når den kommer til endelig behandling.  
 
Vil gå inn for restaurering av natur, og øke andelen- og verne gammelskog og naturskog. 
 
Vi har fokus på verneområdet Vorma - kongelig resolusjon, ifølge Birdlife et av de to 
viktigste områdene for fugleliv på Romerike. 
 
Vi kommer til å gå imot bygging av nye vindparker og veier i uberørt natur.  

 
2. Nei, absolutt ikke. Arbeidet er startet via naturmangfoldsplanen, men nye kartlegginger må 

foretas. 
 

3. Ved regulering av arealer ønsker vi uavhengig kartlegging av truede arter. E-MDG foreslo i 
forrige periode å få plass en egen stilling som klima- og miljørådgiver, og fikk flertall for 
dette, så vedkommende er allerede på plass i stillingen. Kartleggingen må fortsette til vi har 
kartlagt alle arealer og at dette må brukes aktivt i forhold til forespørsler om arealbruk. Det 
må utarbeides nye og strengere krav til at det brukes uavhengige kartleggere i forbindelse 
med reguleringssaker og nye utbyggingsprosjekter. 

 
4. Ja. 

 
5. Ja, vi mener at en slik utbygging i kommunen bør finne sted, men at man bør bruke arealer 

som allerede er bebygd.  
 

6. Ja. Vi vil heller oppfordre til hyttedelingsordninger.  
 

7. FN har utpekt 2021-2030 til verdens tiår for restaurering av økosystemer. FN ønsker med 
dette å gi et løft for arbeidet med å restaurere forringede og ødelagte økosystemer som 
tiltak for å bekjempe klimakrisen, styrke matvaresikkerhet, vannforsyning og biodiversitet 
(Miljødirektoratet). FNs initiativ ble fulgt opp i naturavtalen (Montreal 2022) med mål om at 
30% av naturen som i dag er ødelagt skal restaureres innen 2030. 
 
- Gjenopprette togstopp i Nordbygda. 
- Stanse nedbygging av myr - vi går mot ny utbygging i Bekkedal.  
- Fortsette utbygging av solenergi på kommunale bygg. 
- Intensivere fornyingen av bilparken til nullutslippsbiler. 
- Fortsette å konsentrere bygging av nye boliger rundt togstasjonene. 
- Jobbe for at klimamessige krav i kommunale innkjøpsordningen (ØRIK). 
- E6 går gjennom kommunen og er en de største forurenserne. E-MDG vil legge til rette for 
elladestasjon for tungtrasport i kommunen.  
- Stille strengere krav til energieffektivisering, materialgjenvinning, samt å benytte seg av 
andre teknologier som vil sikre at kommunen når sitt klimamål.  
- Kriterium om utslippsfrie byggeplasser ved nye kommunale byggeprosjekter. 
- Fortsette vårt fokus på vedlikehold av kommunale bygg og annet. Det ble satt av 5 mill i 
fjorårets budsjett etter initiativ fra E-MDG. 

 
8. Se svar på spørsmål 1. 

 



 

 

9. Områder som ble ødelagt i forbindelse med utbygging av E6 og ny togtrasé Eidsvoll-
Hamar. 
Området som blir brukt til utfylling av masser i forbindelse med etableringa ved nytt 
industriområde på Ormlia. 

 

Jordvern og matsikkerhet 
 

10. 0-toleranse for nedbygging av matjord.  
 
Stimulere til at det satses på dyrkningsmetoder som er regenerative og ikke forurensende 
samt småskala jordbruk, samt spre kunnskap om bruk av ville vekster og planter i 
husholdningen. 
  

11. Ja. 
 

12. - 
 

Skog 
 

13. Regelmessig kartlegging av all natur i kommunen. 
 

14. Ja. 
 

15. - 
 

16. Ja. 
 

17. Først kartlegge, øke kunnskap om regenerative skogbruksmetoder blant befolkningen, 
forvaltningen og næringen. 
 

18. Dette vil vi se nærmere på!  
 

Stedsidentitet 
 

19. Ja 
 

20. Ja 
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